
DEMANEN MÉS HORES DE TELEVISIÓ EN CATALÀ A TVE

El consell assessor de RTVE a Catalunya va emetre ahir un comunicat, en  què celebra que la
direcció de La 2 s'estableixi al centre de Sant Cugat  i considera “un pas endavant”
l'establiment d'una franja estable de  programació en català, però també remarca que “queda
molt camí per  recórrer” pel que fa a la graella en català. [+]
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http://www.radiocatalunya.ca/noticia/demanen-mes-hores-de-televisio-en-catala-a-tve

